

- يحق لولي الأمر أن يتلقى نجله التعليم المناسب والرعاية المستمرة من قبل المدرسة.
- يحق لولي الأمر أن يلقى الاستقبال والتعاون المبني على الاحترام والتقدير من جميع العاملين بالمدرسة .
- يحق لولي الأمر الاستفسار عن ابنه ومراجعة المدرسة لمعرفة جميع النواحي التعليمية والتربوية والسلوكية حسب البرنامج الخاص بالمدرسة .
- اعلام ولي الأمر عن كل تطور أو تغيير في سلوك وانجاز ابنه .
- يحق لولي الأمر ابداء موافقته من عدمها لمشاركة ابنه في الانشطة اللاصفية خارج المدرسة
- دعوة ولي الامر للمشاركة في الأنشطة والبرامج المختلفة والاحتفالات المدرسية .

واجبات أولياء الأمور

- القيام بدور نشط في دعم جهود المدرسة الى تهيئة مناخ ايجابي .
- تعزيز السلوك الايجابي وتعريف أولادهم بممارسات السلوك المناسب .
- الاستجابة للآراء وملاحظات المدرسة بخصوص الانضباط السلوكي للطلاب .
- الاطلاع على جميع قوانين ولوائح المدرسة ومناقشتها مع ابنائهم الطلبة .
- الاحترام والتقدير لجميع العاملين بالمدرسة .
- حضور الاجتماعات المدرسية والدورات التثقيفية التي تتعلق بالانضباط السلوكي للطلبة .
- التواصل مع المجتمع المدرسي بمختلف فئاته لمعالجة مشاكل الطلبة السلوكية واتخاذ الاجراءات التصحيحية المناسبة .
- التأكد من أن ابنائهم يتبعون ارشادات المدرسة او الاجراءات التأديبية التي تتخذها المدرسة .
- الالتزام باللوائح والأنظمة الداخلية التي تقرها إدارة المدرسة لتنظيم العمل الاداري والتربوي والتعليمي لمصلحة الأبناء .
- اشعار المدرسة فوراً بأي مشكلة طارئة تواجه الأبناء .
- يتحمل أولياء الأمور مسؤولية دفع تكاليف إصلاح أي ضرر أو تدمير يلحق بممتلكات المدرسة بسبب اعمال تخريبية متعمدة او اي أذى تسبب فيه ابنائهم .

Parent Rights

- Parents has the right to ensure his/her child receives proper education and care by school.
- Parent has the right to be well –received ,well informed and highly respected by all school staff
- Parent has the right to inquire about his/her child’s progress and confer with the school concerning school’s program ,educational ,learning and behavioral issues pertaining to his/ her child
- Parent has the right to approve or reject his/her child’s involvement in extracurricular activities conducted outside school.
- Parents should be invited to various school activities.

Parents Responsibilities

- Support school efforts aim at creating an optimal school environment.
- Promote positive behavior and ensure their children are aware of the appropriate behavioral practices.
- Respond positively to school instructions and remarks on student behavior and discipline.
- Read all school regulations and policies and discuss them with their children.
- Show appreciation and respect to all school staff.
- Attend school meetings and information session related to student behavior and discipline.
- Communicate with the whole school community to discuss and find solutions for student behavioral issues and carry out the appropriate corrective actions.
- Ensure their children conform to, and abide by ADEC and school guidelines, instructions and corrective / disciplinary procedures applied by the school.
- Comply with the school’s educational and administrative regulations for the good of their children.
- Keep the school informed with any emergent or unexpected problems that their children may be faced.
- Pay for the expenses needed to fix any intentional damage caused by their children to the school or school property.